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§ 34 Kunnanhallitus ei ole käsitellyt oikaisuvaatimuksia kokouksessaan ennen tätä valtuuston 
kokousta. Kunnanhallitus ratkaisee myöhemmin onko kyseessä oikaisukelpoinen päätös, 
kunnanvaltuustolla ei siihen ole mahdollisuutta ennakollisesti vaikuttaa. Näitä asiakohtia 39 ja 41 ei 
olisi voinut käsitellä ennen kuin kunnanhallitus on käsitellyt oikaisuvaatimukset. 
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§ 39 
Kyseessä on kunnanhallituksen päätös jolla on oikeudellisia ja tosiasiallisia  vaikutuksia, tämän 
rakennusjärjestyksen noudattamisesta ja noudattamatta jättämisestä syntyy oikeusvaatimuksia. 
Rakennusjärjestys ei riittävästi huomio kunnan rakennuskannan ja kaavoituksen uudistamisen 
tarvetta ja se on syntynyt virheellisessä järjestyksessä ja on puutteellinen. 
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§ 41 

Elinkeino-ohjelmasta puuttuu täysin elinkeinorakenteen monipuolistaminen ja kunnan muut 
elinkeinot. Matkailun rinnalla ei ole nähty muita kuntamme mahdollisuuksia. Elinkeino-ohjelman 
konkreettisia toimenpide-ehdotuksia tulee tarkastella uudelleen, taloudellisesta näkökulmasta. On 
arvioitava, onko kunnalla taloudellisia mahdollisuuksia kehittää pelkästään yhtä kunnan aluetta ja 
yhtä elinkeinoa. Kunnan panostusmahdollisuutta heikentää se, että kunnan talous sukeltaa muun 
kuntatalouden mukana muutamassa vuodessa tappiolliseksi. Riskien mahdollisuus on heikosti 
huomioitu ja painottuu epätasapainoon tulojen ja menojen välillä. Pelkosenniemi on elinvoimainen 
kunta, jossa on useita mahdollisuuksia. Meidän tulee tarkastella niin porotalouden, maatalouden, 
metsätalouden, kaivosteollisuuden, energiahankkeiden kuin muunkin teollisuuden mahdollisuuksia 
sijoittua kauniiseen kuntaamme. Pelkosenniemen on uudelleen organisoitava kuntatalous ja uusi 
organisaatio. Elinkeino-ohjelman tulee ohjata Pelkosenniemen kunnan organisaation muutosta- ja 
sopeuttamistarvetta. Ohjelmaa voi sanoa kohtuullisen epävarmaksi kehityshankkeeksi. Lisäksi 
elinkeino-ohjelman valmistelussa ei ole koko kuntaa kohdeltu yhdenvertaisesti, olisi pitänyt ottaa 
laajempi kokonaisuus koko kunnan eri toimijoiden ajatuksia valmisteluun jolloin ohjelmaan olisi 
saatu koko kuntaa koskevia merkittäviä ohjelma ajatuksia. 
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